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Z A P I S N I K  

sa XIII. sjednice Gradskog vijeća  

održane dana 20. prosinca 2022. godine  

u Gradskoj vijećnici s početkom u 09.00 sati 

 

Sjednici nazočni: 

 

1. Matej Gušćić-predsjednik  

2. Eugen Dabo      

3. Smiljana Čemeljić-Šuljić 

4. Marin Datković 

5. Aleksij Škunca 

6. Teo Veličan 

7. Mladen Tamarut 

8. Ante Dabo  

9. Vesna Šonje Allena 

10. Zlatko Vidas 

11. Antonio Datković  

12. Josip Škunca 

 

Odsutni vijećnici: 

1. Tomislav Vidas 

 

Ostali nazočni: 

1. Ivan Dabo, gradonačelnik 

2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  

3. Silvija Hodak Tauzer, pročelnica Upravnog odjela 

4. Ante Dabo, pročelnik Upravnog odjela 

5. Spomenka Tamarut, pomoćnica pročelnice 

6. Ivan Peranić, Načelnik Stožera civilne zaštite 

 

   

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne 

i nakon što je izvršio prozivku kojom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11(jedanaest) od 13 

(trinaest) vijećnika (vijećnik Antonio Datković došao je nakon aktualnog sata) pozvao 

gradonačelnika Ivana Daba  da izvijesti vijećnike o aktivnostima gradske uprave od zadnje 

održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo informirao je vijećnike o aktivnostima od zadnje održane sjednice, i 

to: 

- 17.studenog;  za odjel ginekologije u Domu zdravlja Novalja održana donatorska 

aktivnost, 

- 21. studenog; kulturna manifestacija Radovan i Ljudmila, Rupčić, 

- Lidija Pernar Hrvatske vode, završetak aktivnosti na Škuncinoj lokvi i Vidasovim 

stanima, 

- 22. studenog; ministar Beroš, medicinski laboratorij, novi Zakon o zdravstvu i mobilne 

ljekarne koje nama nisu potrebne, 

- 24. studenog; Kruno Fafanđel, projekt vodika iz valova kao pilot projekta  

Krešimir Miličević, upoznavanje s projektom Primorske ulice, 

- 25. studenog; Sv. Katarina; otvaranje biste biskupa Badurine, 

- 28. studenog; Ugovor za Primorsku ulicu potpis s ministrom, 
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- 02. prosinca; Jurica Tomljanović, Hrvatske šume video nadzor na području cijelog 

otoka, 

Jasna Zmajić - izrada studije, 

- 06. prosinca; ministarstvo rada i socijalne politike, potpis ugovora za program 

ZAŽELI – 440.000 kn na 6 mjeseci, 

- 08. prosinca; Dominik Paparić Uprava za otoke – sredstva za Istarsku ulicu, 

- 09. prosinca; Vodovod Hrvatsko primorje – južni ogranak, Komunalije Novalja , teme 

cjevovod Hrmotine – Strmica vodozahvat na Gacki, podmorske cijevi na Rabu i Pagu, 

Prijedlog za podizanje cijene od 2 – 2,5 kn nije prošao na Skupštini, 

- 13. prosinca; Kali gradnja, potpis ugovora za Primorsku ulicu, 

- 16. prosinca; prijedlog za Spomen park. 

Aglomeracija; radovi su u tijeku i rokovi će biti ispoštovani.  

07. siječnja očekuje se raspisivanje natječaja za javnog bilježnika.  

Očekuje se posjet ministrice Nine Obuljen – Koržinek vezano za projekt Rimska kava i dr. 

Izdana je knjiga Biblijski vrt – sveta zemlja Lunjskih maslina na engleskom jeziku. 

 

 

AKTUALNI SAT 

Vijećnik Ante Dabo 

Da li je domaći čovjek  koji ima više nekretnina obveznik poreza na kuću  za odmor? 

Zakonski se može obuhvatiti svih jer je puno nekretnina i po meni bi trebalo zauzeti jasan stav 

da domaći ljudi ne plaćaju taj porez. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Predlažem da u pismenoj formi uputite prijedlog i ako je to u interesu nemam ništa protiv. Ne 

mogu sada kvalificirano razgovarati o tome. 

 

Josip Škunca  

Vrtovi lunjskih maslina, Zadruga je dobila rješenje da se u roku od 8 dana moraju iseliti iz 

prostora. 

 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer 

Grad je putem odvjetnika tražio od Zaduge da nam preda u posjed nekretnine. Po nama taj 

ugovor o dugogodišnjem zakupu nije sklopljeni nema što drugo nego da se ide na povrat 

nekretnine. 

Josip Škunca  

Zadruga tvrdi da na sve njihove upite nisu dobili ni jedan odgovor. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ja u godinu i pol od njih nisam zaprimio ni jedan upit. 

 

DNEVNI RED 

 Predsjednik Matej Gušćić predložio je nadopunu dnevnog reda: 

- Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja – pročišćeni tekst. 

Prijedlog je dan na glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 11 

(jedanaest) glasova za prihvatilo prijedlog za nadopunu dnevnog reda te je dnevnom redu 

dodana točka   

31. Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ – pročišćeni tekst. 
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1. Prijedlog III. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu i  projekcija 

za 2023. i 2024. godinu 

2. Prijedlog III. izmjene i dopune Programa gradnje građevina za gospodarenje 

komunalnim otpadom za 2022. godinu.  

3. Prijedlog III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2022. godinu. 

4. Prijedlog III. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2022. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o III. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje 

za 2022. godinu. 

6.  Prijedlog Odluke o III. izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   za    

     2022. godinu. 

7.  Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu   

     Grada  Novalje za 2022. godinu. 

8. Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene   

     poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2022. godinu.  

9. Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 

godinu. 

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu. 

11. Prijedlog Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 2023. 

godinu. 

12. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje 

za 2023. godinu. 

13. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2023. godinu. 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2023. godinu. 

16. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu. 

17. Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada 

Novalje za 2023. godinu. 

18. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu. 

19. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2023. g.  

20. Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2023. godinu. 

21. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023.godinu. 

22. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu. 

23. Prijedlog Odluke o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

kampa Dražica. 

24. Prijedlog Odluke o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

kampa Straško. 

25. Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

gospodarske zone Zaglava – Prozor. 

26. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Odluke o imenovanju Odbora za prostorno uređenje, 

komunalno gospodarstvo i imovinsko-pravna pitanja. 
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27.  Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Novalje u 2023. godini. 

28. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Novalje. 

29. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2022. g.  

30. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2023.g. 

31. Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ – pročišćeni tekst. 

 

 

 Verifikacija Zapisnika s XII. sjednice  Gradskog vijeća održane  16. studenog 2022.g. 

izvršena je bez primjedbi. 

 

AD/1 Prijedlog III. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu i  

projekcija za 2023. i 2024. godinu 

 Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka 

Tamarut i upoznala vijećnike sa izmjenama koje se predlažu III. Izmjenom Proračuna do 

kojih dolazi zbog prijenosa u 2023. godinu prihoda od pomoći iz državnog proračuna te 

pomoći temeljem EU sredstava  kao i rashoda za kapitalni projekt Uređenje Primorske ulice u 

iznosu od 17.650.000,00 kn koji su bili planirani u ovogodišnjem proračunu 

Temeljem dosadašnjeg ostvarenja prihoda i rashoda kao i očekivanih kretanja do kraja godine 

u mogućnosti smo dio novčanih sredstava (9.794.850,00 kn) kratkoročno oročiti kod poslovne 

banke, do trenutka kad nam sredstva budu potrebna za financiranje projekata u 2023. godini. 

Ovim dokumentom se mijenja samo Proračun za 2022. godinu, a projekcije proračuna za 

2023. i 2024. godinu ostaju iste. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo ispravio je pomoćnicu pročelnice koja je u izlaganju navela da 

je Grad izgubio spor s Gradskim društvom Crvenog križa Pag, a zapravo je u prošlom  

mandatu dug prema CK umanjen odnosno prepolovljen. Pročelnica Silvija Hodak Tauzer 

potvrdila je da je bio problem sa kamatama, dug je umanjen, a nešto je išlo u zastaru. 

Gradonačelnik Ivan Dabo dodao je da je Grad platio dug prema GDCK Pag da ne bi bio 

blokiran ali traži i reviziju zateznih kamata te se ne odustaje od daljnjih aktivnosti za 

osnivanje GDCK Novalja.  

Vijećnik Ante Dabo dalje je postavio pitanje o radovima na području mjesnih odbora koji su u 

tijeku i koliko je izvedeno radova jer je do kraja godine 10 dana, a pomoćnica pročelnice 

Spomenka Tamarut odgovorila je da je ovakav iznos predviđen jer u 12 mjesecu više dolaze 

na naplatu računi za izvedene radove.  

Pročelnik Ante Dabo iznio je podatke o radovima na području mjesnih odbora i utrošku  

sredstava te potvrdio da je planirano uglavnom i realizirano, a gradonačelnik Ivan Dabo 

dodao je da je na području Stare Novalje, Zubovići, Kustići - Vidalići, a samo u Metajni nisu 

počeli radovi ali time mjesni odbor neće biti zakinut jer će se isfinancirati u 2023. godini, 

odnosno Metajni povećati sredstva. 

Vijećnik Ante Dabo upitao je da li su sredstva u visini od 5,1 mil. kuna koja je država uplatila 

na ime sudjelovanja u financiranju EU projekata, namjenski utrošena, a pomoćnica pročelnice 

Spomenka Tamarut odgovorila je da su se sredstva uputila i u druge projekte. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa protiv Gradsko vijeće donijelo je III. 

izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu i  projekcija za 2023. i 2024. 

godinu 

  

AD/2 Prijedlog III. izmjene i dopune Programa gradnje građevina za gospodarenje 

komunalnim otpadom za 2022. godinu 

Uvodno obrazloženje za prijedlog izmjene ovog Programa iznio je pročelnik Ante 

Dabo i upoznao vijećnike s izmjenama do kojih je došlo, a u skladu s izmjenama Proračuna. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o III. 

izmjenama i dopunama Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim 

otpadom za 2022. godinu 

 

AD/3 Prijedlog III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Grada Novalje za 2022. godinu 

Pročelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike s prijedlogom kojim se u skladu s 

izmjenama Proračuna mijenjaju stavke u Programu održavanja koje su bile predviđene u 

iznosu od 11.505.000,00 kn, a ovom izmjenom ukupna vrijednost Programa povećava se za 

243.000,00 kuna te nakon predloženih izmjena iznosi 12.478.000,00 kuna. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao  prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest)  glasova za Gradsko vijeće donijelo je III. izmjene i dopune 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2022. 

godinu 

 

AD/4 Prijedlog III. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2022. godinu 

Pročelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike s prijedlogom kojim se u skladu s izmjenama  

Proračuna mijenjaju stavke u Programu građenja koje su bile predviđene u iznosu od 28.009.000,00 

kuna te nakon ovih izmjena planirani iznos za realizaciju Programa građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2022. godinu iznosi 9.328.000,00 kuna. 

Vijećnik Antonio Datković došao je na sjednicu pa u radu Gradskog vijeća sada sudjeluje 12 vijećnika.                                              

U raspravi vijećnik Ante Dabo upitao je za cijenu ograđivanja dječjeg igrališta na šetnici za što je čuo 

da iznosi 150.000,00 kn, a pročelnik Ante Dabo odgovorio je da nije ni sve skupa toliko te poslije 

sjednice mogu pogledati dokumentaciju. Vijećnica Vesna Šonje Allena podržala je postavljanje 

lijevane podloge na dječje igralište ali s druge strane kameni zid okolo sigurno nije po standardima 

zaštite djece. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) glasom suzdržanim  Gradsko vijeće 

donijelo je III. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2022. godinu 
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AD/5 Prijedlog Odluke o III. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2022. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike s 

izmjenama u programu prema kojem se financiraju aktivnosti obrazovanja, a došlo je do 

izmjene u stavkama koje se odnose na financiranje prijevoza učenika i stipendiranje. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca komentirao je umanjenje stavke za prijevoz učenika 

srednjih škola do čega dolazi iz razloga što veliki broj učenika živi u đačkom domu u Zadru i 

ne putuje. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) glasom suzdržanim  Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o III. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje 

za 2022. godinu 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o III. izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   

za 2022. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike sa 

izmjenama programa prema kojem se financiraju aktivnosti kulture, a kako stavke Programa 

moraju biti istovjetne stavkama proračuna Grada Novalje, to je potrebno stavke programa 

uskladiti sa izmijenjenim stavkama proračuna. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam)  glasova za, 3 (tri) protiv i 1 (jednim) suzdržanim  Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o III. Izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje za 

2022. godinu 

 

AD/7 Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Novalje za 2022. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom za izmjene programa 

prema kojem se financiraju aktivnosti socijalne skrbi, a mijenja se radi povećanja stavki za 

božićnice umirovljenicima i Crveni križ. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 12 (dvanaest)  glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. Izmjeni 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Novalje za 2022. godinu 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela turističke 

pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 

2022. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa izmjenama 

do kojih je došlo u programu prema kojem se troše sredstva ubrana s naslova turističke 

pristojbe. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika. 



7 

 

Glasovanjem, sa 12 (dvanaest)  glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjeni i 

dopuni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2022. godinu 

 

 

AD/9 Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 

godinu 

U uvodnom obrazloženju pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut upoznala je vijećnike s 

prijedlogom Proračuna na koji je u zadanom roku pristigao jedan amandman vijećnika Josipa 

Škunce kojim predlaže povećanje sredstava za socijalni program odnosno poticanje  

potpomognute oplodnje. Kontaktiran je dr. Tičić, ginekolog s našeg područja i Zakon o 

potpomognutoj oplodnji i amandman je prihvaćen. 

U raspravi vijećnik Ante Dabo konstatirao je da u prijedlogu Proračuna nešto novo od 

projekata i programa se ne vidi, a potrebna je cestovna infrastruktura. Ovaj proračun ne 

akceptira probleme koje treba rješavati rekao je, te će glasovati protiv. 

Gradonačelnik Ivan Dabo naveo je projekte koji će se realizirati kao rotor Žigljen, nogostup, 

rotor Novalja-Barbati-Žigljen u suradnji sa Hrvatskim cestama, rotor Gajac-Zrće, a sa 

Hrvatskim cestama će se ići na uređenje cesta. 

Vijećnik Ante Dabo upitao je koliko je ostvareno u prvih jedanaest mjeseci, a na odgovor da 

je ostvareno 71 mil. kuna, zaključio da javnost ne vidi te novce i projekte  u gradu. 

Vijećnik Antonio Datković upitao je vezano za MO Metajna jer je bilo rečeno da će sredstva 

koja nisu realizirana biti u  slijedećoj godini realizirana, a u proračunu je i dalje isti iznos. 

Predsjednik Matej Gušćić konstatirao je da je o ovome već bilo pitanje pa je rečeno da će biti 

povećanje sredstava na prvoj izmjeni proračuna te je u ime stranke koju predstavlja u 

Gradskom vijeću (HSS-a) i kao koalicijski partner  izrazio podršku prijedlogu Proračuna sa 

željom da se sve zacrtano uspješno realizira na zadovoljstvo Grada i građana Novalje. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za, 2 (dva) suzdržana i 2 (dva) protiv Gradsko vijeće 

donijelo je Proračun Grada Novalje za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu. 

 

 

AD/10 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut iznijela je obrazloženje za prijedlog Odluke kojom 

se uređuje struktura prihoda i primitaka te rashoda i izdataka Proračuna, njegovo izvršavanje, 

opseg zaduživanja i jamstava, upravljanje financijskom i nefinancijskom imovinom, prava i 

obveze proračunskih korisnika, ovlasti Gradonačelnika, te druga pitanja u izvršavanju 

Proračuna. 

Po predloženom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za, 2 (dva) glasa suzdržana i 2 (dva) protiv Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o izvršavanju proračuna Grada Novalje za 2023. godinu. 
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AD/11 Prijedlog Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 

2023. godinu 

U uvodnom izlaganju pročelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktivnostima koje se 

planiraju  u 2023. godini i za koje su sredstva predviđena u proračunu za 2023.g., a ukupno 

planirani iznos za realizaciju Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim 

otpadom za 2023. godinu iznosi 60.000,00 €. 

U raspravi vijećnik Antonio Datković pitao je o Centru za ponovnu uporabu, a pročelnik Ante 

Dabo obrazložio je da će centar koristiti TD Arburoža i tu bi se neki otpad mogao ponovno 

koristiti i imati uporabu. 

Vijećnica Vesna Šonje Allena napustila je sjednicu pa je sjednici sada nazočno 11 (jedanaest) 

vijećnika. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 2023. godinu 

 

AD/12 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje za 2023. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike sa planiranim radovima i 

stavkama koje se predviđaju u proračunu za 2023. godinu, a odnose se na održavanje 

nerazvrstanih cesta, održavanje javnih površina na kojima nije dopušten promet motornih 

vozila, održavanje građevina javne odvodnje oborinskih voda, održavanje javnih zelenih 

površina, održavanje plaža, čišćenje plaža, održavanje građevina, uređaja i predmeta javne 

namjene, održavanje čistoće javnih površina, održavanje javne rasvjete, tekuće i investicijsko 

održavanje komunalne infrastrukture po mjesnim odborima. Ukupna vrijednost programa 

iznosi 1.829.400,00 €. 

U raspravi, vijećnik Antonio Datković pitao je tko održava prekope preko prometnica jer na 

potezu prema Metajni i kroz mjesto ima prekopa koji postaju problem. Pročelnik Ante Dabo 

odgovorio je da očekuje da će se kroz program gradnje sa stavke asfaltiranje sve takve 

prekope riješiti jer sa sadašnjim izvođačem nije bio zadovoljan. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 (deset) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 2 (dva) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Program 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/13 Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike sa aktivnostima koji se 

planiraju programom građenja, a odnose se na izgradnju nerazvrstanih cesta, javnih prometnih 

površina, zelenih površina, opće javne namjene i javne rasvjete u ukupnom iznosu od 

8.144.000,00 €. 

U raspravi vijećnik  Aleksij Škunca upitao je za rekonstrukciju križanja Gundulićeve ulice - 

Burin bok koje je 1990 godine asfaltirana sa lošom podlogom.  

Pročelnik Ante Dabo odgovorio je da je idejni projekt gotov i cilj je do ljeta dobiti 

građevinsku dozvolu, a kroz ljeto provesti javnu nabavu. 
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Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Program 

građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

AD/14 Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2023. 

godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike sa 

aktivnostima koje se planiraju u 2023. godini, a provodit će se prema ovom Programu u 

skladu s predviđenim sredstvima u Proračunu za 2023. godinu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2023. godinu 

 

 

AD/15 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

programa prema kojem će se u skladu s stavkama u proračunu financirati aktivnosti Centra za 

kulturu, Gradske knjižnice, Gradskog muzeja i zaštitu arheološke baštine. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

 

AD/16 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom prema kojem će se koristit sredstva za osiguranje i pomoć socijalno ugroženom 

stanovništvu na području Grada Novalje radi osiguranja više razine socijalne sigurnosti 

najugroženijeg dijela pučanstva kao i za davanje pomoći građanima za podmirenje troškova 

stanovanja utvrđenih Zakonom o socijalnoj skrbi. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu 

 

AD/17 Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana 

Grada Novalje za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom izlaganju upoznala je vijećnike s programom 

javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada Novalje za 2023. godinu kojim se  

utvrđuju javne potrebe koje obuhvaćaju djelatnosti, programe i aktivnosti od interesa za Grad 

Novalju, s ciljem poticanja građana na aktivno uključivanje i sudjelovanje u razvoju lokalne 

zajednice, a u skladu sa stavkama predviđenim u Proračunu za 2023. godinu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada Novalje za 2023. 

godinu 

 

AD/18 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

U uvodnom obrazloženju pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike sa 

prijedlogom programa prema kojem se u 2023. godini osiguravaju sredstva za aktivnosti 

sporta putem Zajednice sportova Grada Novalje namijenjene za javne potrebe u sportu te za 

održavanje nogometnog stadiona CISSA. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

 

AD/19 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2023. g.  

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s prijedlogom programa 

kojim se utvrđuje namjena korištenja naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru, a koja je prihod Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu. Ostvareni prihod od 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru dio su proračunskih prihoda 

pod stavkom komunalni doprinos i utrošit će se za poboljšanje infrastrukturne opremljenosti 

na području Grada Novalje i to za  izradu Idejnog projekta nove obilaznice u Novalji. 

U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je za projekt obilaznice kroz novaljsko polje, a 

pročelnik Ante Dabo objasnio je da se radi o obilaznici trasa koje bi bila utvrđena po 

postojećem putu kroz polje i spajala se na DC 106 na Anđelki. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Program 

utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 

2023. g.  

 

AD/20 Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 

uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2023. godinu 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom izlaganju upoznala je vijećnike s prijedlogom prema 

kojem se raspoređuju sredstva ubrana s naslova turističke pristojbe, a utrošit će se na uređenje 

javnih površina, turističke manifestacije, uređenje plaža, biciklističkih staza i sl.  

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/21 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023.godinu 

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike s prijedlogom prema kojem se raspoređuju 

sredstva ubrana s naslova spomeničke rente, a utrošit će se za uređenje povijesne jezgre grada. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Plan 

raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023.godinu 
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AD/22 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom Odluke 

prema kojoj se raspoređuju sredstva za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

u predstavničkom tijelu. 

Sredstva osigurana za redovno godišnje financiranje stranaka raspoređuju se političkim 

strankama i članovima izabranim s liste grupe birača na način da se utvrdi jednaki iznos 

sredstava za svakog člana u predstavničkom tijelu jedinice. Zakonom je propisano da za 

svakog izabranog člana predstavničkog tijela podzastupljenog spola političkim strankama 

pripada i pravo na naknadu u visini od 10% iznosa predviđenog po svakom članu.  

U skladu sa odredbama Zakona izrađen je prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za 

financiranje političkih stranaka za 2023.g. u iznosu od 7.062,00 €. Navedeni iznos 

raspoređuje se tako da svakoj političkoj stranci po vijećniku, te vijećniku izabranom s 

kandidacijske liste grupe birača pripada iznos od 535,00 €, a po svakoj vijećnici navedeni 

iznos je 588,50 €. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) glasa suzdržana Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 

Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu 

 

 

AD/23 Prijedlog Odluke o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

kampa Dražica 

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković i 

upoznala vijećnike sa prijedlogom koji je prošao zakonsku proceduru, a izmjene se odnose na   

preispitivanje mogućnosti promjene namjene označene u grafičkom dijelu Plana kao R3-

sportsko rekreacijska namjena kupalište zbog omogućavanja izgradnje privezišta i eventualne 

izmjene granice obuhvata privezišta, izmjene u tekstualnom dijelu Plana vezano na izmjene u 

grafičkom dijelu Plana kao R3-sportsko rekreacijska namjena kupalište zbog omogućavanja 

izgradnje privezišta i eventualne izmjene granice obuhvata privezišta, promjene u skladu sa 

izvedenim ili planiranim zahvatima u komunalnoj infrastrukturi, usklađivanje terminologije i 

uvjeta gradnje sa Prostornim planom uređenja Grada Novalje (“Županijski glasnik” Ličko-

senjske županije broj 21/07, 9/15, 22/16, 15/18 i 18/20).  

Obuhvat Plana odnosi se na ukupni prostor ugostiteljsko-turističke zone T3 - kamp površine 

2,07 ha.                                                                                                                   

U raspravi, predsjednik Matej Gušćić, radi mogućeg sukoba interesa, očitovao se na prijedlog 

i objasnio da se radi o projektu koji je započeo i prije nego je bio vijećnik u Gradskom vijeću, 

a sada i predsjednik. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika.                                                                                                          

Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 2 (dva) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je Odluku 

o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa Dražica 

 

AD/24 Prijedlog Odluke o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja kampa Straško 
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U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka Gordana Vuković upoznala je vijećnike s 

procedurom i razlozima izrade ovog prijedloga. Kroz izradu ovih Ciljanih Izmjena i dopuna 

Plana izvršene su izmjene u tekstualnom dijelu Plana-Odredbe za provođenje i sa time 

povezane izmjene u grafičkom dijelu Plana koje se odnose na izmjene članka 8. u kojem se 

određuju uvjeti gradnje sanitarnih čvorova (i eventualno povezanih drugih članaka), promjene 

u skladu sa izvedenim ili planiranim zahvatima u komunalnoj infrastrukturi, usklađivanje 

terminologije i uvjeta gradnje sa Prostornim planom uređenja Grada Novalje (“Županijski 

glasnik” Ličko-senjske županije broj 21/07, 9/15, 22/16, 15/18 i 18/20). 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o donošenju 

Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa Straško. 

 

AD/25 Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

gospodarske zone Zaglava – Prozor 

Voditeljica Odsjeka Gordana Vuković u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike sa 

razlozima pokretanja izmjena Plana. U važećem Urbanističkom planu uređenja gospodarske 

zone Zaglava – Prozor u sjeveroistočnom dijelu zone određene su zaštitne zelene površine Z 

(ukupne površine preko 7 ha) koje su u naravi krš i kamenjar što je vidljivo i na grafičkom 

dijelu Prostornog plana uređenja Grada Novalje, karta 2. Korištenje i namjena površina gdje 

je cijelo to područje označeno kao PŠ-ostalo poljoprivredno tlo, šume i šumsko zemljište. 

Kako bi se stvorili preduvjeti za izgradnju solarnih elektrana i unutar postojeće gospodarske 

zone Zaglava-Prozor pokreće se izrada  II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

gospodarske zone Zaglava – Prozor. Kroz ove Izmjene i dopune Plana izvršiti će se revizija 

zaštitnih zelenih površina označenih unutar obuhvata Plana kako bi se i na predmetnom 

prostoru omogućila izgradnja solarnih elektrana. Ovim Izmjenama i dopunama Plana izvršiti 

će se izmjene Plana u tekstualnom i grafičkom dijelu koja se odnosi na određivanje zona 

unutar obuhvata Plana na kojima je moguća izgradnja solarnih elektrana,   reviziju zaštitnih 

zelenih površina Z označenih unutar obuhvata Plana, usklađenje sa zakonskim propisima 

donesenim nakon usvajanja Urbanističkog plana uređenja gospodarske zone Zaglava – 

Prozor.  

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o izradi II. 

Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja gospodarske zone Zaglava – Prozor 

 

AD/27 Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Novalje u 2023. godini 

Uvodno obrazloženje iznio je savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić i upoznao vijećnike sa 

prijedlogom prema kojem se uređuje razdoblje u kojem se ne mogu izvoditi građevinski 

radovi. Odredbom čl. 132. Zakona o gradnji određeno je da predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave po prethodno pribavljenom mišljenju turističke zajednice općine, 

odnosno grada može odlukom za određene vrste građevina, na određenim područjima, 

odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu izvoditi zemljani 

radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevine.   

Shodno tome, predloženom Odlukom uređuju se vrste građevina, područja, razdoblje 

kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na 

izgradnji konstrukcije građevine, izuzeci od privremene zabrane te nadzor nad provedbom 

Odluke. 
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U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je da li su i javni radovi zabranjeni konkretno 

Primorska ulica? 

Ivan Peranić odgovorio je da su svi izuzeci od zabrane definirani zakonom. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o privremenoj 

zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Novalje u 2023. godini 

 

AD/28 Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje uslužne komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznio je Ivan Peranić i upoznao vijećnike o proceduri tj. 

Grad Novalja kao Davatelj koncesije proveo je postupak davanja koncesije za obavljanje 

uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Novalje. Dana 13. 

listopada 2022. godine u Elektroničkom oglasniku javne nabave objavljena je Obavijest o 

namjeri davanja koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Novalje, broj objave: 2022/S 01K-0040495 i Dokumentacija o nabavi, a 

dana 14. studenog 2022. g. proveden je postupak javnog otvaranja ponuda. U roku za dostavu 

ponuda pristigla je ukupno 1 (jedna) ponuda, i to ponuditelja FUMAR, obrt za dimnjačarstvo, 

vl. Nikola Krstić, Ulica Matice hrcatske 3, 21204 Dugopolje, OIB: 87618839917. 

Postupkom pregleda i ocjene zaprimljene ponude utvrđeno je kako je zaprimljena ponuda 

uredna, odnosno da udovoljava svim uvjetima traženima Dokumentacijom o nabavi te je 

prema kriteriju za odabir najpovoljnija.  

Shodno utvrđenom stanju stvari, Stručno povjerenstvo za koncesije dostavlja Gradskom 

vijeću Grada Novalje utvrđeni prijedlog Odluke o davanju koncesije s prilozima na 

razmatranje te predlaže  donošenje iste.   

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o davanju 

koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 

području Grada Novalje 

 

AD/29 Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2022. g.  

Načelnik Stožera civilne zaštite Ivan Peranić upoznao je vijećnike s odredbama Zakona koji 

kaže da predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave u postupku donošenja proračuna 

razmatra i usvaja godišnju analizu stanja sustava civilne zaštite te Godišnji plan razvoja 

sustava civilne zaštite s trogodišnjim financijskim učincima. Na sjednici Stožera civilne 

zaštite Grada Novalje održanoj dana 12. prosinca 2022. godine, izvršena je godišnja analiza 

stanja sustava civilne zaštite za 2022. godinu. Obzirom da na sjednici nije bilo primjedaba na 

izneseni sadržaj, predlaže se Gradskom vijeću Grada Novalje  usvajanje predložene Analize 

stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2022. godinu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je Analizu stanja sustava 

civilne zaštite na području Grada Novalje za 2022. godinu 

 

 

AD/30 Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 

2023.g.  
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Načelnik Stožera civilne zaštite Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom koji u svom 

sadržaju, sukladno Smjernicama za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području 

Grada Novalje za razdoblje od 2022. - 2025. godine, detaljnije i konkretnije definira planirane 

aktivnosti, a posebno u planiranju materijalnih sredstava. Plan razvoja predstavlja dokument 

za implementaciju ciljeva iz smjernica koji se transponiraju u konkretne mjere i aktivnosti s 

dinamikom realizacije za 2023. godinu i projekcijom za dvije sljedeće godine. Tijekom 

četverogodišnjeg razdoblja za koje su usvojene smjernice, na godišnjoj se razini provode 

analize stanja sustava kojima se prati realizacija i usklađuju planovi razvoja sustava do isteka 

četverogodišnjeg ciklusa.   

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Plan razvoja sustava 

civilne zaštite na području Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/31 Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja – pročišćeni tekst. 

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike s prijedlogom Komisije za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost kojim se Odluka o osnivanju dječjeg vrtića (Županijski glasnik broj 

19/17) i Odluka o dopuni Odluke o osnivanju dječjeg vrtića Carić (Županijski glasnik broj 

25/22) za utvrđivanje pročišćenog teksta. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje. 

Glasovanjem, s 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je pročišćeni tekst Odluke o 

osnivanju dječjeg vrtića Carić Novalja. 

 

 

Završeno u 11,45 sati. 

            Predsjednik Gradskog vijeća  

        Matej Gušćić, struč. spec. oec., v.r.  

 

 

 

KLASA: 024-02/22-01/68 

URBROJ: 2125-6-02/01-22-2 

Novalja, 20. prosinca 2022.g.   

 

 


